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Mötesanteckningar RPO - Tandvård 

Datum 2024-09-11 

Plats Skypemöte 

Närvarande Annika Gustafsson, Region Jönköping 

 Fredrik Frisk, Region Jönköping 

 Annika Hurtig, Region Östergötland 

 AnnaCarin Dahlgren, Region Östergötland 

 Pernilla Larsson-Gran, Region Östergötland 

 Camilla Olsson-Widén, Region Kalmar 

 Marie Svensson, Region Kalmar 

 Ulrika Dahl, Region Kalmar 

 

 

1. Föregående mötesprotokoll, frågor 

Inga funderingar gällande tidigare mötesprotokoll. 

 

2. Information från NPO 

Tandvårdens läkemedel 2024–2025 är nu publicerad – 

 

Tandvårdens Läkemedel 2024–2025 (kunskapsstyrningvard.se) 

 

NAG Dental erosion upplever att den formalia som krävs är bromsande för arbetet.  

 

Pernilla kommer i förväg informera om relevanta remisser som kommer att 

inkomma. 

  

3. Remisser vi svarat på från RPO tandvård  

Remiss som inkommit –  

• Sexuell och reproduktiv hälsa 

Ulrika valde att inte svara på denna.  

  

4. Kunskapsråd Diagnostik och sinnen 

Ulrika och hennes kollegor i kunskapsrådet kommer att träffas fysiskt i Nässjö 

fredag 13 september. Huvudfokus kommer att ligga på Kloka kliniska val och det 

blir workshops kring det.  

 

https://kunskapsstyrningvard.se/download/18.51a2292e1900c66f385a1aa4/1719314056658/Tandvardens-Lakemedel-2024-2025.pdf
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5. Presentation av utvecklingsarbete 

Annika och Fredrik från Jönköping presenterade sitt utvecklingsarbete och fokus 

ligger på uppföljning.  

 

Bildspel bifogas här: 

Redovisning_Jkg 

2024-09-11.pptx
 

 

En önskan från Kalmar och Östergötland –  

Jönköping ska delge övriga vilka kliniska indikationer de använt sig av för att lättare 

kunna jämföra regionernas siffror kring andel fissurförseglingar per US i %. 

 

6. Nästa möte 

Nästa digitala möte blir torsdag 28 november 2024 kl. 8-9.  

Ulrika tar in förslag på mötespunkter senast en vecka innan.   

 

7. Övriga frågor 

Kalmar presenterar sitt utvecklingsarbete vid nästa möte.  

 
 

 

 

 

 

 

Vid pennan:  

Camilla Olsson-Widén 


